
GEBRAUCHSANLEITUNG
USER'S MANUAL

Deutsch
English

SITZPOSITIONSADAPTER

SEAT POSITION

ADAPTER

PINO_2021_Sitzposi-
tionsadapter_DE-EN

11-20

REF Artikel /
Article

26681



SITZADAPTER KID UND CARGO

Das PINO kann mit montiertem Porter Rack nicht mehr so kurz eingestellt werden (Vorderrad stößt an das Rack) und wäre so nicht mehr kompatibel mit Kindertransport. Der Sitzpositionsadapter bringt den Sitz 15 cm nach vorne, so sind Rack und Kindertransport wieder kompatibel.

MONTAGE

Der Sitzpositionsadapter (01) wird genauso wie der Sitz an die Sitzaufnahme montiert. Der Sitz wird am Sitzpositionsadapter montiert und mit 2x mitgelieferten Schnellspannern (02) fixiert.

-  **HINWEIS!** Je nach Körpergröße müssen eventuell kürzere Kurbeln montiert werden.
-  **HINWEIS!** Demontage des Sitzes, siehe PINO Bedienungsanleitung.
-  **ACHTUNG!** Das zulässige **Gesamtgewicht von 50 kg** darf nicht überschritten werden.

SEATADAPTER KID AND CARGO

Without the Seat Position Adapter, a PINO with a Porter Rack cannot be adjusted to its shortest wheelbase for transporting children in the front seat (because the front wheel bumps against the Rack). The Seat Position Adapter moves the seat 15 cm forward to make the Rack compatible with smaller passengers.

INSTALLATION

The Seat Position Adapter (01) is attached to the seat mount in the same way as the seat. The seat is in turn mounted to the Seat Position Adapter and secured using the 2 enclosed quick-release fasteners (02).

-  **NOTE!** Depending on the height of the front passenger, it may be necessary to mount shorter crank arms.
-  **NOTE!** For instructions on removing the seat, see the PINO user manual.
-  **CAUTION!** Never exceed the **max load of 50 kg** (110 lb).

